
 
Českomoravský svaz chovatelů poštovních holubů  
Oblastní spolek Pardubice 
Zájezdec 45 
538 51 Chrast  

________________________________________________________ 
 
Zápis ze schůze výboru OS konané dne 23. 1. 2023 v Holicích 
 
Přítomni: Bouška T., Filipi J., Hájek T., Horníček P., Málek Z. 
Omluven: Hruška L. 
 
1. Výstavní sezóna 
Jan Filipi předložil výboru vyúčtování výstavy OS Pardubice pořádané ZO Proseč. Výstava měla 
díky svojí úrovni a umístění velmi dobrý dopad propagační i společenský.  ZO Proseč poskytla ze 
získaného dobrovolného vstupného podporu studentům chovatelské školy v Litomyšli – pro rozvoj 
jejich oboru a chovatelské potřeby. Část výtěžku z obou aukcí holubů (vyhodnocení MDTVČ, 
výstava OS) byla darována ukrajinské rodině p. Andreje Bojka. Výbor OS schválil proplacení 
faktury za pronájem prostor ve výši 4.294,- Kč. Výbor zhodnotil výstavu jako velmi zdařilou a 
pořadatelskému týmu ZO Proseč v čele s J. Herynkem vyjádřil poděkování za odvedenou práci. 
 
Výbor se shodl na pozitivním hodnocení výsledku reprezentace OS Pardubice na Celostátní 
výstavě v Hluku prostřednictvím vybrané kolekce holubů, poblahopřál všem úspěšným 
chovatelům a vyjádřil poděkování J. Filipimu za bezproblémovou organizaci sběru / přepravy 
holubů. 
 
2. Aktualizace v rejstříku spolků 
Byly podány veškeré dokumenty potřebné pro provedení změn ve spolkovém rejstříku, tzn. 
aktualizace členů výboru, členů revizní komise a sídla spolku. Datovou schránku bude spravovat 
předseda Tomáš Bouška.  
 
3. Evidence chovatelů OS CHPH Pardubice 2023 / odběratelé časopisu PH 
Rekapitulace evidovaných chovatelů v jednotlivých ZO/MS na základě obdržené evidence: 
 
Přelouč  18 / 0 
Staré Ždánice 12 / 0 
Svítkov  11 / 1 
Pardubice 13 / 0 
Holice    8 / 1 
Chrast  12 / 0 
Proseč  18 / 0 
Vysoké Mýto 22 / 0 
Litomyšl 13 / 0 
Česká Třebová 12 / 0 
Čistá  21 / 2 
 
Celkem 160 / z toho 4 do 18-ti let 
 
Byla aktualizována databáze odběratelů časopisu Poštovní holub, v roce 2023 registrujeme v OS 
Pardubice 44 odběratelů.       
 
 
 



 
4. Stav dopravních prostředků 
Vozíky jsou uloženy v garáži v Přelouči. Ve stavu před dokončením je navýšení výšky nástavby 
s kapacitou 40 boxů s cílem vytvořit další prostor pro cirkulaci vzduchu nad boxy (identický 
doplněk jaký byl proveden na 50-ti boxovém vozíku v loňském roce). 
 
5. Kooperace v sezóně 2023 
Kooperace na DT 
Je dojednána spolupráce při závodě Montabaur 1 dne 18.6. s Maraton klubem Severní Moravy, 
který se účastní tohoto závodu v odhadovaném počtu cca 200-300 ks bez dopadu na náš obvyklý 
svozový plán. 
Dále je dojednána kooperace s OS Polabí, Středočeské, Praha a Lidice na dvou závodech a to 
Eschweiler dne 2.7. a dne 30.7. Überherrn, což je výsledek kooperačních jednání přinášející 
kompromisní řešení a změnu ZP OS Pardubice (původně Montabaur 2), která bude předložena k 
projednání jarní konferenci. Svozy na tyto dva závody budou koncipovány jako dvoudenní 
(nasazování pátek večer, dojezd na místo startu v sobotu navečer, start v neděli). 
 
Kooperace na ST 
S OS Východočeská jsou předjednány jako společné všechny ST. Po diskusi s dalšími OS 
v Čechách závodících ze západního směru (OS Polabí, Praha, Středočeské a Lidice) je předložen 
návrh na společný závod v kategorii ST v termínu 9.7. Kupferzell. Tato změna ZP OS Pardubice 
(původně Bamberg 4) bude předložena k projednání jarní konferenci. 
 
6. Stav financí a plán revize 
Pokladník OS P. Horníček informoval o stavu finančních prostředků Oblastního spolku. V tuto 
chvíli jsou vyrovnávány poslední platby za rok 2022. Po jejich provedení bude provedena revize 
pokladny v termínu dle dohody s předsedou RK L. Hruškou. 
 
7. Pořadatelství oblastní výstavy 2023  
S odkazem na zdařilou oblastní výstavu 2022 v Proseči pořádanou ZO Proseč obdržel výbor 
žádost od této ZO o přidělení pořadatelství oblastní výstavy i v roce 2023. Důvodem takto brzké 
žádosti je vytvoření dostatečného časového prostoru pro zajištění stejných prostor za nákladově 
výhodnějších podmínek. Žádáme tímto všechny ZO/MS,které mají zájem o pořádání oblastní 
výstavy pro rok 2023, aby svoje žádostí předložili do termínu konání jarní konference. 
 
8. Rozhodnutí o poskytnutí boxů MS Vysoké Mýto  
Výbor OS projednal žádost MS Vysoké Mýto o poskytnutí boxů pro účast jejich členů v programu 
závodů OS Pardubice a rozhodl, že MS Vysoké Mýto budou poskytnuty boxy pro nasazování na 
závodní program OS Pardubice 2023 po sumarizaci skutečných přihlášek holubů pro sezónu 2023 
od všech 11-ti ZO/MS a to přerozdělením aktuálního stavu boxů v ZO/MS.  
 
9. Model svozu 
Výbor OS projednal společný návrh čtyř ZO/MS Holice, Vysoké Mýto, Litomyšl a Česká Třebová na 
úpravu svozového plánu pro rok 2023 a další. Citujeme text návrhu: „Na základě několika 
připomínek navrhujeme svoz pro rok 2023 otočit. RZ a prvních 7 KT,ST zahajovat svoz v NS 
Chrast, 7 KT a ST druhé půlky ZS zahajovat svoz v NS Holice. Návrh schválit i na další závodní 
sezony s pravidelným střídáním svozu. Dále žádáme o projednání úhrady svozu na náklady 
OS. Náklady na svoz nepřesáhnou 2000,- Kč, týká se 35 závodících chovatelů. V případě 
neschválení úhrady z prostředků OS, náklady uhradíme sami. Pokud výbor OS nerozhodne  
kladně o našich návrzích, požadujeme tyto požadavky zařadit do programu jarní konference OS.“ 
 
Po obsáhlé diskuzi výbor nedospěl k jednoznačnému závěru a rozhodnutí proběhne na jarní 
konferenci delegátů. Přílohou tohoto zápisu je předmětný návrh včetně všech detailů svozu. 
 



 
 
10. Revize rozbitých boxů a papíru do boxů 
Výbor OS žádá chovatele jednotlivých spolků, aby v termínu do jarní konference nahlásili 
Z. Málkovi, tel. 604 113291, E-mail: zdmalek@seznam.cz 

a) počty rozbitých boxů ve svých ZS nutných opravit 
b) potřebu dodání nového vlnitého papíru do boxů pro sezónu 2023 

 
11. Uložení finančních prostředků OS 
Tomáš Bouška seznámil členy výboru s aktuální nabídkou České spořitelny. Po diskusi byl 
předseda OS společně se členem výboru Z. Málkem pověřen k jednání o uložení části finančních 
úspor OS ve výši 500.000 Kč na prémiový vklad za předložených podmínek. 
 
12. Stav pozemku v Přelouči 
Předseda OS seznámil přítomné se současným stavem vlastnických práv po ověření na Státním 
pozemkovém fondu. Stav je beze změn, pouze u sousedních pozemků probíhají dílčí změny. 
Předseda prověří možnosti dalších kroků vedoucí k zajištění pozice pro odkup pozemku. 
 
13. Příprava jarní oblastní konference 
Termín oblastní konference byl stanoven na 11.března 2023 od 9,00 hod v restauraci Obecní dům 
v Dříteči. Pozvánka bude zaslána samostatně. 
 
 
 
Přílohy:  Žádost o změnu svozového plánu 
 
 
Zapsal:   Tomáš Hájek 
Schválil:  Tomáš Bouška 
 
 
6. února 2023 


